
 
 

ПИРЯТИНСЬКА МІСЬКА РАДА ПОЛТАВСЬКОЇ ОБЛАСТІ 

 

ПРОТОКОЛ 

пленарного засідання вісімдесят п’ятої позачергової сесії  

міської ради восьмого скликання  

 

25 грудня 2024 року м.Пирятин № 86 

 

Місце проведення – велика зала адмінбудинку (вул. Соборна, 42, м.Пирятин) 

Обрано депутатів – 26 осіб.  

Присутні – 18 депутатів: Білик Юрій Володимирович, Близнюк Владислав 

Іванович, Гаркавенко Олександр Михайлович, Гусак Олексій Миколайович, 

Демиденко Ніна Михайлівна, Йощенко Владислав Миколайович, Семененко 

Тетяна Вікторівна, Криворучко Володимир Володимирович, Курочка 

Олександр Степанович, Куча Олег Євгенійович, Люльченко Олександр 

Анатолійович, Пазюк Сергій Георгійович, Герасименко Алла Валеріївна, 

Солонський Олег Миколайович, Тристан Олег Валерійович, Хоменко Олексій 

Віталійович, Ящик Олександр Михайлович, Ящик Віталій Михайлович та 

міський голова. 

Відсутні – 8 депутатів: Бартошак Володимир Анатолійович, Бачиш Галина 

Олександрівна, Василенко Микола Васильович, Дубецький Богдан Васильович, 

Жданов Олексій Іванович, Захарченко Аліна Олегівна, Тарасенко Тетяна 

Василівна, з різних причин, та 

 

  

Головував на сесії міський голова Сімонов А.В. (головуючий). 

 

Головуючий запропонував розпочати пленарне засідання вісімдесят п’ятої 

позачергової сесії Пирятинської міської ради восьмого скликання. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: „за“ – 19 осіб; 

  „проти“ – 0 осіб; 

 „утрималися“ – 0 осіб. 

Не брали участі у голосуванні – 0 осіб. 

 

ПРОПОЗИЦІЮ ПРИЙНЯТО. 

 

Звучить гімн України 

Для ведення сесії головуючий запропонував обрати робочі органи: 

секретаріат та лічильну комісію. Пропозицію вніс депутат міської ради                    

Ящик В.М.: обрати секретаріат у складі двох осіб, персонально – Криворучко 

В.В. та Солонський О.М. 

Марченко Валерій Михайлович 



ГОЛОСУВАЛИ: „за“ – 19 осіб; 

  „проти“ – 0 осіб; 

 „утрималися“ – 0 осіб; 

Не брали участі у голосуванні – 0 осіб. 

 

ПРОПОЗИЦІЮ ПРИЙНЯТО. 

 

Депутат міської ради Ящик В.М. вніс пропозицію обрати лічильну комісію 

у складі трьох осіб, персонально – Демиденко Н.М., Гусак О.М та Хоменко 

О.В. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: „за“ – 18 осіб; 

  „проти“ – 0 осіб; 

 „утрималися“ – 0 осіб. 

Не брали участі у голосуванні – 1 особа. 

 

ПРОПОЗИЦІЮ ПРИЙНЯТО. 

 

Головуючий повідомив, що на розгляд вісімдесят п’ятої позачергової сесії 

Пирятинської міської ради восьмого скликання виноситься 5 питань. Усі вони 

були попередньо розглянуті на спільному засіданні постійних комісій, яке 

відбулося 23 грудня 2024 року. Таким чином був сформований проєкт порядку 

денного, який налічує 5 питань та, відповідно до Регламенту Ради, „Різне“. 

 

Порядок денний: 

1. Про затвердження Програми економічного і соціального розвитку 

Пирятинської міської територіальної громади на 2025-2027 роки 

2. Про затвердження структури та загальної чисельності виконавчих 

органів Пирятинської міської ради на 2025 рік  

3. Про затвердження розміру вартості харчування учнів у закладах 

загальної середньої освіти Пирятинської міської ради на 2025 рік 

4. Про внесення змін до бюджету Пирятинської міської територіальної 

громади на 2024 рік 

5. Про бюджет Пирятинської міської територіальної громади на 2025 рік 

6. Різне 

 

 Головуючий запропонував прийняти порядок денний за основу. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: „за“ – 18 осіб; 

  „проти“ – 0 осіб; 

 „утрималися“ – 0 осіб. 

Не брало участі у голосуванні – 1 особа. 

 

ВИРІШИЛИ: 

 Прийняти порядок денний за основу. 

 



Оскільки від присутніх не надійшло пропозицій та зауважень до порядку 

денного, головуючий поставив на голосування порядок денний вісімдесят 

п’ятої позачергової сесії Пирятинської міської ради восьмого скликання, який 

налічує 5 питань та „Різне“, в цілому. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: „за“ – 17 осіб; 

  „проти“ – 1 особа; 

 „утрималися“ – 0 осіб. 

Не брало участі у голосуванні – 1 особа. 

 

ВИРІШИЛИ: 

 Затвердити порядок денний пленарного засідання вісімдесят п’ятої 

позачергової сесії Пирятинської міської ради восьмого скликання, який налічує 

5 питань та „Різне“. 

 

Головуючий запропонував такий регламент роботи сесії: 

інформація по питаннях порядку денного – в межах 2 хв 

для виступів в обговоренні – до 2 хв. 

питання-відповіді – в межах 1-2 хв. 

В цілому роботу сесії провести впродовж 30 хвилин.  

 

ГОЛОСУВАЛИ: „за“ – 19 осіб; 

  „проти“ – 0 осіб; 

 „утрималися“ – 0 осіб. 

Не брало участі у голосуванні – 0 осіб. 

 

ВИРІШИЛИ:  

Затвердити запропонований регламент роботи сесії. 

 

Головуючий запропонував вшанувати пам’ять загиблих військових та 

цивільних внаслідок збройної агресії російської федерації, хвилиною мовчання 

(Хвилина мовчання). 

 

Відповідно до Регламенту Пирятинської міської ради восьмого скликання, 

слово для виступу взяв Куча О.Є., депутат міської ради, який сказав, що з 

метою стимулювання сумлінного виконання службових обов’язків, вивчення і 

впровадження передового педагогічного досвіду, використання нових 

технологій, необхідно переглянути оклади педагогічних працівників закладів 

дошкільної освіти, молодих педагогічних працівників та технічного персоналу 

закладів освіти, з метою збільшення.  

Сімонов А.В., міський голова, який сказав, що дане питання вже 

вивчається керівництвом міської ради. 

 

 Перейшли до розгляду питань порядку денного. 

 

 



1. СЛУХАЛИ: 

Крагеля Є.М., начальника відділу економіки та агропромислового 

розвитку, який проінформував про затвердження Програми економічного і 

соціального розвитку Пирятинської міської територіальної громади на 2025-

2027 роки. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: за основу та в цілому 

 „за“ – 19 осіб; 

  „проти“ – 0 осіб; 

 „утрималися“ – 0 осіб. 

Не брали участі у голосуванні – 0 осіб. 

 

ВИРІШИЛИ: 

Прийняти рішення з даного питання. (Рішення № 666 додається). 

 

2. СЛУХАЛИ: 

Мілюту О.А., начальника відділу персоналу, організаційної роботи та 

інформаційної політики, яка проінформувала про затвердження структури та 

загальної чисельності виконавчих органів Пирятинської міської ради на 2025 

рік. Повідомила про лист відділу бухгалтерського обліку та звітності (Ковшова 

Л.Б.) з проханням переведення провідного спеціаліста відділу на посаду 

головного, який надійшов після проведення комісії з питань планування, 

фінансів, бюджету, соціально-економічного розвитку, підприємництва та 

комунальної власності 23.12.2024 року. 

 

 Оскільки доповідач запропонувала розглянути можливість внесення змін 

до проекту рішення, головуючий поставив на голосування проєкт рішення за 

основу. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: за основу 

 „за“ – 19 осіб; 

  „проти“ – 0 осіб; 

 „утрималися“ – 0 осіб. 

Не брали участі у голосуванні – 0 осіб. 

 

ВИРІШИЛИ: 

 Прийняти проєкт рішення за основу. 

 

Оскільки в процесі обговорення від присутніх не надійшло інших 

пропозицій, головуючий поставив на голосування пропозицію розробника щодо  

прийняття проєкту рішення з урахуванням правки, в цілому. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: в цілому 

 „за“ – 19 осіб; 

  „проти“ – 0 осіб; 

 „утрималися“ – 0 осіб; 



Не брали участі у голосуванні – 0 осіб. 

 

ВИРІШИЛИ: 

Прийняти рішення з даного питання. (Рішення № 667 додається). 

 

3. СЛУХАЛИ: 

Коваленко Т.В., заступника голови з питань діяльності виконавчих органів, 

яка проінформувала про затвердження розміру вартості харчування учнів у 

закладах загальної середньої освіти Пирятинської міської ради на 2025 рік. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: за основу та в цілому 

 „за“ – 19 осіб; 

  „проти“ – 0 осіб; 

 „утрималися“ – 0 осіб. 

Не брали участі у голосуванні – 0 осіб. 

 

ВИРІШИЛИ: 

Прийняти рішення з даного питання. (Рішення № 668 додається). 

 

4. СЛУХАЛИ: 

Кеду С.Ю., начальника фінансового управління, яка проінформувала про 

внесення змін до бюджету Пирятинської міської територіальної громади на 

2024 рік. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: за основу та в цілому 

 „за“ – 19 осіб; 

  „проти“ – 0 осіб; 

 „утрималися“ – 0 осіб. 

Не брали участі у голосуванні – 0 осіб. 

 

ВИРІШИЛИ: 

Прийняти рішення з даного питання. (Рішення № 669 додається). 

 

5.СЛУХАЛИ: 

Кеду С.Ю., начальника фінансового управління, яка проінформувала про 

бюджет Пирятинської міської територіальної громади на 2025 рік. Повідомила, 

що проєкт рішення, який розглядався на засіданні комісії з питань планування, 

фінансів, бюджету, соціально-економічного розвитку, підприємництва та 

комунальної власності 23.12.2024 року зазнав змін у звʼязку з доведенням 

додаткових обсягів субвенцій з державного та обласного бюджетів на 

здійснення цільових видатків в галузях освіти, зокрема на забезпечення 

видатків по інклюзивно-ресурсному центру та галузі соціального захисту та 

соціального забезпечення. дані кошти носять цільове призначення і можуть 

бути спрямовані лише на заходи, які визначені чинним законодавством. 

 



 Оскільки доповідач запропонувала розглянути можливість внесення змін 

до проекту рішення, головуючий поставив на голосування проєкт рішення за 

основу. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: за основу 

 „за“ – 19 осіб; 

  „проти“ – 0 осіб; 

 „утрималися“ – 0 осіб. 

Не брали участі у голосуванні – 0 осіб. 

 

ВИРІШИЛИ: 

 Прийняти проєкт рішення за основу. 

 

Оскільки в процесі обговорення від присутніх не надійшло інших 

пропозицій, головуючий поставив на голосування пропозицію розробника щодо 

прийняття проєкту рішення з урахуванням правки, в цілому. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: в цілому 

 „за“ – 19 осіб; 

  „проти“ – 0 осіб; 

 „утрималися“ – 0 осіб. 

Не брали участі у голосуванні – 0 осіб. 

 

ВИРІШИЛИ: 

Прийняти рішення з даного питання. (Рішення № 670 додається). 

 

6. СЛУХАЛИ в „Різному“: 

Ящика В.М., депутата міської ради, який запитав, чому юні футболісти, які 

на обласних змаганнях зайняли ІІ місце, не були відзначені на рівні громади. 

 

ВИСТУПИЛИ: 

Сімонов А.В., міський голова, який доручив заступнику голови з питань 

діяльності виконавчих органів Коваленко Т.В. доповісти йому особисто по 

даному питанню. 

 

Головуючий привітав присутніх із прийдешніми святами, подякував за 

плідну та злагоджену роботу протягом 2024 року та оголосив вісімдесят п’яту 

позачергову сесію Пирятинської міської ради восьмого скликання закритою. 

 

Звучить гімн України. 

 

 

Міський голова А.В. Сімонов 

 

 

Секретар ради С.Г. Пазюк 


